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•>l\t\arj 1 coon tegen te gaan, daar patienten daar na
Z009Z1 oZoO een telefonisch consult immers wel
Vragen van het lid Ko?er Kaya (D66) h u n ™dicijnen moeten ophalen?
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de
voorbereiding op een mogelijke
griepepidemie. (Ingezonden
28 augustus 2009)

1
Kunt u aangeven wat uw verwachting
is over het aantal mensen dat
telefonisch contact zal zoeken met
huisartsen(praktijken) voor het stellen
van vragen over de verwachte
griepepidemie als patienten vanwege
besmettingsgevaar niet naar de
praktijk kunnen komen? Kunt u
daarbij aangeven welke
werkbelasting dit per
huisarts(praktijk) betekent?

2
Hebben Nederlandse huisartsen
volgens u voldoende capaciteit om
verontruste burgers bij te staan bij
het beantwoorden van hun vragen?

3
Welke functie heeft het
informatienummer 0800-1100
volgens u? Moet dit
informatienummer ook een rol spelen
bij het verminderen van de druk op
huisartsen?

4
Als burgers vanwege
besmettingsgevaar niet naar de
praktijk van de huisarts kunnen voor
een consult, moeten dan ook geen
maatregelen worden getroffen om
besmettingsgevaar in apotheken

0809tkkvl2009Z15280

|dGravagnehVaegl 2 0 0 9 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008-2009, Vragen


